
PROTOKÓŁ  nr XXXIV/2006 
z Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie 

odbytej w dniu 28 czerwca 2006 r. 
w sali narad Urzędu Miasta i Gminy 

w Bornem Sulinowie 
 
 Sesję Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 28 czerwca 2006 r. otworzył i jej 
przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej PAWEŁ KACPEREK. 
 
Na wstępie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na ogólna liczbę radnych – 14, 
w Sesji uczestniczy 9 radnych; zatem stwierdził quorum – podejmowane uchwały przez Radę 
będą prawomocne.  
 
Po tym przywitał przybyłych radnych, radnych powiatowych, Burmistrza Gminy, 
przedstawicieli jednostek pomocniczych, kierowników jednostek podległych oraz 
pracowników tut. Urzędu. 
 
Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr  1,2 i 3 do protokołu. 
 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że porządek Sesji Rady 
Miejskiej radni otrzymali do domu wraz z zawiadomieniem. Porządek Sesji Rady Miejskiej 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał Burmistrza Gminy, czy są jakieś zmiany do porządku 
sesji. 
 
Burmistrz Gminy Józef Tomczak nie wniósł zmian do porządku obrad. 
 
Porządek Sesji Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie w dniu 28 czerwca 2006 r. 
przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
4. Informacja radnych powiatu o ich pracy w Radzie Powiatu. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracach organów Rady. 
6. Wystąpienia przewodniczących jednostek pomocniczych gminy. 
7. Przedstawienie oferty kulturalnej oraz sportowo-rekreacyjnej dla dzieci i młodzieży 

oraz turystów na okres wakacji w 2006 r. 
8. Oświata w gminie – analiza potrzeb lokalowych, kadrowych, perspektywa naboru 

dzieci do szkół (prognozy demograficzne). 
9. Podjecie uchwał w sprawach: 

1) wydania opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Szczecineckiego w sprawie 
podziału Powiatu Szczecineckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów  
i granic oraz liczby radnych wybieranych w tych okręgach w wyborach do Rady 
Powiatu Szczecineckiego; 

2) rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Gminy Borne Sulinowo; 
3) uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Borne Sulinowo; 
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4) zasad zbywania nieruchomości położonych na terenie miasta Borne Sulinowo  
na cele mieszkaniowe oraz stosowania bonifikat od ceny tych nieruchomości; 

5) nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonych 
w miejscowości Łubowo; 

6) nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonych 
w miejscowości Juchowo; 

7) nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonej  
w miejscowości Liszkowo; 

8) nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonej  
w miejscowości Jeleń; 

9) oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Borne Sulinowo; 

10) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo; 
11) zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo; 
12) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2006 rok; 
13) likwidacji zakładu budżetowego – Ośrodek Sportu i Rekreacji w Bornem 

Sulinowie; 
14) zmiany nazwy i statutu samorządowej instytucji kultury Gminy Borne Sulinowo 

działającej pod nazwą „Ośrodek Kultury w Bornem Sulinowie”. 
 

10. Interpelacja, wnioski i zapytania radnych. 
11. Ustalenie terminu  następnej Sesji Rady Miejskiej. 
12. Zamkniecie Sesji.  

 
Po tym Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do punktu 3. 
 
Ad. 3. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Radnych z pytaniem, czy mają jakieś uwagi 
do przedstawionych w sprawozdaniu informacji. Sprawozdanie z działalności Burmistrza  
w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Burmistrz Gminy poprosił o umożliwienie uzupełnienia sprawozdania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przekazał głos Burmistrzowi Gminy. 
 
Burmistrz Gminy poinformował, że w sprawozdaniu jest ewidentna pomyłka dotycząca Mszy 
Św. za śp. Bogusława Rolę, która odbyła się w dniu 11 czerwca br. w kościele w Łubowie,  
a nie w Bornem Sulinowie jak napisane jest w sprawozdaniu. Burmistrz przeprosił za tę 
pomyłkę. Następnie poinformował, że od momentu sporządzenia sprawozdania do dnia sesji 
miały miejsce ważne wydarzenia, o których chciałby w tym miejscu powiedzieć: 

− w dniu 19 czerwca br. odbyła się Powiatowa Rada Zatrudnienia, na której 
przedstawione zostały wskaźniki bezrobocia, w Gminie Borne Sulinowo stopa 
bezrobocia wyniosła 19 %, ponadto na tym posiedzeniu zabezpieczone zostały środki 
na przeszkolenie 25 osób dla firmy „Matkowski S.A”; 

− w dniu 20 czerwca br. odbyło się w Ośrodku Szkoleniowym PSP w Bornem 
Sulinowie spotkanie z Komendantem Zachodniopomorskim PSP gen. Kowalskim oraz 
Starostą Szczecineckim Krzysztofem Lisem w sprawie organizacji 
Międzynarodowych Ćwiczeń Grup Poszukiwawczo-Ratowniczych, które mają się 
odbyć w dniach 10-14 lipca br. w miejscowości Kłomino; 
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− w dniu 24 czerwca br. odbyło się spotkanie z władzami Akademii Wychowania 
Fizycznego w Katowicach w związku z planowanym przejęciem Ośrodka 
Dydaktycznego Uniwersytetu Śląskiego w Bornem Sulinowie; 

− w dniu 26 czerwca br. odbyło się spotkanie z Głównym Inspektorem Wojewódzkiego 
Sztabu Zarządzania Kryzysowego oraz Pełnomocnikiem Wojewody  
ds. zagospodarowania mienia po JAR w sprawie oceny skargi Pana Włodzimierza 
Kowalskiego, po wysłuchaniu wyjaśnień przedstawiciele Wojewody zaakceptowali  
je i zgodzili się, że nie występuje szczególnego rodzaju zagrożenie w związku  
z niewybuchami na nieruchomości Pana Kowalskiego; 

− w dniu 26 czerwca br. odbyło się spotkanie z Dyrektorem Krajowego Centrum 
Koordynacji Ratownictwa i Ochrony Ludności w sprawie Międzynarodowych 
Mistrzostw Grup Poszukiwawczo-Ratowniczych; 

− w dniu 27 czerwca br. rozwiązana została umowa ze Stowarzyszeniem Kupców  
i Przedsiębiorców Bornego Sulinowa na użytkowanie Inkubatora Przedsiębiorczości, 
ponieważ Stowarzyszenie nie realizowało warunków umowy; 

− z dniem 1 lipca br. rozpocznie pracę w Łubowie nowy lekarz; 
− została przedstawiona koncepcja zagospodarowania nadbrzeża jeziora Pile  

w miejscowości Piława, wiąże się to ze zleceniem odtworzenia granic  
oraz z uzyskaniem nowego pozwolenia wodno – prawnego; 

 
Burmistrz poprosił Przewodniczącego Rady, aby pozwolił żeby problem salmonelli omówił 
Zastępca Burmistrza Roman Matuszak. 
 
Głos zabrał Zastępca Burmistrza Roman Matuszak, który poinformował, że 26 maja br. były 
pobrane próbki wody do badań przez SANEPID. Poinformował, że 13 czerwca br. plaża 
została oznakowana informacjami o zakazie kąpieli. Dodał, że wystosował pismo do PWiK, 
która jest obecnie właścicielem sieci kanalizacyjnej o przedstawienie wyników badań ścieków 
oczyszczonych, które są wprowadzane do jeziora Pile. Powiedział, że z odpowiedzi, którą 
otrzymaliśmy z PWiK wynika, że przy wylocie z oczyszczalni ścieków oczyszczonych nie 
stwierdzono bakterii salmonelli. Dodał, że dokonano sprawdzenia całego brzegu jeziora Pile 
od wylotu kanału ścieków oczyszczonych aż do plaży przy polu namiotowym i stwierdzono, 
że jest jeden wylot nielegalny, niesklasyfikowany. Poinformował, że ten wylot był wylotem  
z przepompowni ścieków komunalnych, która jest zlokalizowana przy końcu ulicy Lipowej. 
Zauważył, że osobiście kontrolował ten wylot i wpływały tym wylotem do jeziora normalne, 
nieoczyszczone ścieki komunalne, ponieważ nie działała przepompownia. Podkreślił,  
że podjął decyzję o zabetonowaniu tego otworu. Zastępca Burmistrza zauważył,  ze zlecone 
zostały dodatkowo badania laboratorium z Połczyna Zdroju pn. „Hanna”. Powiedział,  
że wyniki z 20 czerwca br. są niedobre. Następnie poinformował, że w dniu 26 czerwca 
zlecono dla SANEPIDu w Szczecinku pobranie kolejnych próbek z wszystkich plaż nad 
jeziorem Pile. Wyniki powinny być znane w piątek. Zauważył, że jego zdaniem źródłem 
zanieczyszczenia. Powiedział, że w związku z tym, że ta przepompownia na ul. Lipowej nie 
działała postanowił wystąpić do PWiK o ukaranie winnych pracowników. Poinformował,  
że dowiadywał się w różnych firmach o możliwościach likwidacji bakterii w jeziorze,  
ale w chwili obecnej nie ma możliwości w Polsce przeprowadzenia zabiegów chemicznych  
na otwartym akwenie. 
 
Głos zabrała Sołtys Sołectwa Silnowo i zapytała jaki wpływ ma ta bakteria na ryby żyjące  
w jeziorze, podkreśliła również, że do ośrodka w Dąbrowicy zjeżdżają się już osoby 
niepełnosprawne. 
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Zastępca Burmistrza odpowiedział, że ryby poddane obróbce termicznej są wolne od tej 
bakterii. 
 
Burmistrz Gminy zapewnił, że po otrzymaniu wyników poinformujemy mieszkańców o tym 
fakcie. 
 
Radny Skowronek Tomasz poprosił żeby ta informacja o wynikach została przekazana do jak 
najszerszego grona mieszkańców, pensjonatów itd. Podkreślił, że należy wyjaśnić sytuację  
z tym nielegalnym przelewem, ponieważ to jest negatywna promocja dla gminy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są jakieś uwagi do przedstawionej przez 
Burmistrza informacji. 

 
Uwag nie zgłoszono, w związku z czym Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł  
do realizacji kolejnego punktu obrad pn. „Informacja radnych powiatu o ich pracy w Radzie 
Powiatu”. 
 
Ad. 4. 
 
Głos zabrał Pan Radny Powiatowy Edward Rauch i poinformował, że na Komisji  Ochrony 
Środowiska i Rolnictwa poruszany był temat występowania bakterii salmonelli w jeziorze 
Pile. Ponadto zwrócił się do Burmistrza Gminy z zapytaniem dlaczego Gmina Borne 
Sulinowo nie przystąpiła do programu stypendialnego, do którego przystąpiły wszystkie 
szkoły ponadgimnazjalne Powiatu Szczecineckiego, ale brakuje Zespołu Szkół w Bornem 
Sulinowie. 
 
Burmistrz Gminy wyjaśnił, że wniosek składany indywidualnie przez szkołę w Bornem 
Sulinowie jest zawsze bardzo wysoko oceniany i w 100% jest realizowany.   
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do Radnego 
Powiatowego. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 5.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację o pracach organów Rady, która 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
W uzupełnieniu dodał, że w dniu 4 czerwca br. brał udział w uroczystej Mszy Św.  
w Koszalinie, która odbywała się przy Kościele Św. Ducha. Ponadto poinformował,  
że w ramach przyjęć interesantów przyjął grupę osób, która zasugerowała natychmiastowe 
przystąpienie  do opracowania zmiany planu zagospodarowania przestrzennego szczególnie 
terenów wiejskich, które umożliwiłyby zmianę przeznaczenia gruntów rolnych pod zalesienie. 
Przewodnicy Rady poinformował, że otrzymał zaproszenie dla radnych na Dni Szczecineckie 
z Doradztwem, które odbędą się 30 czerwca br. w Dąbiu i poprosił o wzięcie udziału w tej 
imprezie. Następnie poruszył problem bakterii salmonelli w jeziorze Pile. Nadmienił również, 
że wizytę złożyła mu redaktor telewizji TVN w sprawie wyjazdu strażaków do Niemiec. 
Zauważył, że z informacji przedstawionych przez media wynika, że zachowanie będących 
tam osób było naganne, ale do końca nie wiadomo jak tam było. Przewodniczący zapytał 
Burmistrza o stan zaległości gminy w stosunku do szkół. 
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Głos zabrał Burmistrz Gminy i poinformował, że nie ma jeszcze żadnych wyników  
co do bakterii salmonelli w jeziorze Pile. Ponadto wyjaśnił, że dwie komisje Rady Miejskiej 
wydały pozytywne opinie o przyznaniu szkołom dodatkowych środków na spłatę zadłużenia, 
z którym weszły w rok 2006 i jeżeli Rada podejmie przedłożone projekty uchwał  
to zadłużenie zostanie zlikwidowane. Podkreślił, że praktycznie na bieżąco przekazywane są 
środki finansowe dla szkół. 
 
Ad. 6. 
 
W punkcie sesji pn. „Wystąpienia przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy” głos 
zabrali:  

- Sołtys Sołectwa Silnowo Czesława Łukaszuk, która poruszyła następujące sprawy: 
1) poprosiła sołtysów o zebranie podpisów, aby w ten sposób pomóc przy utrzymaniu 

poczty w Silnowie, ponieważ w ostatnim czasie odbywało się w Koszalinie spotkanie 
w sprawie likwidacji tej placówki; 

2) poprosiła o zakup dla pracowników publicznych podstawowych narzędzi takich jak 
grabie, szczotka, sekator itp. aby mogły być wykonywane prace porządkowe  
oraz o napoje dla tych pracowników w związku z upałami; 

3) podziękowała Pani Radnej Małgorzacie Sobolewicz za działania na rzecz dzieci  
w sołectwie; 

 
- Sołtys Sołectwa Radacz  Halina Jaskółka, która poruszyła następujące sprawy: 

1) podkreśliła, że w dalszym ciągu nie ma plaży w Radaczu ani żadnego innego dojścia 
do wody; 

2) zarośnięte są pobocza, co stanowi ogromne zagrożenie dla osób pieszych; 
3) powrócił problem cieknących ścieków po asfalcie, ponieważ PWiK nie wywozi 

ścieków; 
 

- Sołtys Sołectwa Rakowo Małgorzata Deręgowska, która poruszyła następujące 
sprawy: 

1) zauważyła, że PUK Sp. Z o.o. nie dostarcza worków na śmieci dla osób, które 
porządkują tereny sołectw; 

2) zapytała, czy panie świetlicowe otrzymają jakieś dodatkowe wynagrodzenie  
w związku z koniecznością wcześniejszego otwarcia świetlic wiejskich dla prawnika, 
który udziela porad prawnych dla mieszkańców. 

 
 
Więcej nikt z przewodniczących jednostek pomocniczych gminy nie zabierał głosu. 
 
 
Burmistrz Gminy odpowiedział, że w chwili obecnej poosiada informację, że zapadła już 
decyzja o likwidacji poczty w Silnowie. Powiedział, że doświadczony takimi działaniami 
poczty w Łubowie, która uległa likwidacji, ale tylko na okres 2 miesięcy, a w chwili obecnej 
funkcjonuje proponuje, aby jeszcze poczekać z podejmowaniem jakichkolwiek działań w tej 
sprawie. Ponadto zapewnił, że narzędzia oraz napoje dla osób porządkujących zostaną 
zakupione. Burmistrz wyjaśnił następnie, że w dniu jutrzejszym inspektor ds. ochrony 
środowiska dokona kontroli w miejscowości Radacz. Dodał, że PWiK w tym tygodniu 
zakupiło dodatkową beczkę do wywożenia nieczystości tylko dla Radacza więc to powinno 
rozwiązać problem.  
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W sprawie kąpieliska w Radaczu głos zabrała Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej 
Pani Aneta Lisowska, która powiedziała, że właściciele działek nad jeziorem w Radaczu 
wyrazili chęć ustanowienia służebności, zostało podpisane również porozumienie dotyczące 
regulaminu jaki będzie obowiązywał na tym terenie. Podkreśliła, że właściciele tych działek 
podzielili działki, ale nie ujawnili tego faktu w Księgach Wieczystych i należało najpierw 
dokonać tej formalności. Dodała, że wszystkie dokumenty zostały już złożone u notariusza 
więc niebawem powinno dojść do podpisania aktu notarialnego. 
 
Głos zabrała Pani Grażyna Zitans, która poruszyła problem zagrodzenia w miejscowości 
Śmiadowo przez Pana Stakucia działki do samego jeziora i spowodowanie braku przejścia. 
Ponadto zauważyła, że w miejscowości Śmiadowo również nie ma plaży, a mieszkańcy 
wyrażają chęć zrobienia plaży za domem Państwa Górka, ponieważ oni mają piasek oraz 
maszynę do rozplanowania tego piasku, ale nie wiedzą czy mogą na tym terenie takie prace 
wykonać. 
 
Burmistrz Gminy odpowiedział, że zna tą sprawę i podejmował działania w celu 
skomunalizowania działki za domem Państwa Górka, ale Agencja Nieruchomości Rolnej 
twierdzi, że tam jest bardzo wysoki poziom wody i dodatkowo jest bardzo zmienny. 
 
Ad. 7. 
 
Głos zabrał Burmistrz Gminy i poinformował, że imprezy organizują zarówno Ośrodek 
Kultury jak i Ośrodek Sportu i Rekreacji oraz Rady Sołeckie. Następnie Burmistrz wymienił 
imprez , które zostały zaplanowane na sezon letni w następującej kolejności: 

− 8 lipca br. – Turniej Sołectw w piłce nożnej Brico Marche w Radaczu; 
− 14 lipca br. Międzynarodowe Ćwiczenia Grup poszukiwawczo-ratowniczych  

w Kłominie z festynem strażackim; 
− 14 lipca br. Dni Piławy; 
− Turniej sołectw w piłce siatkowej w Noblinach; 
− Festyn w Łubowie; 
− Turniej piłki siatkowej w Liszkowie; 
− 23 lipca br. Turniej „Polska reszta Europy” Strong Man; 
 

Głos zabrał Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji Eugeniusz Szybisty, który przedstawił 
krótko informacje na temat turnieju „Polska reszta Europy”. 
 
Następnie kontynuował Burmistrz Gminy wymieniając kolejne imprezy: 

− 17-20 sierpnia br. III Międzynarodowy Zlot Pojazdów Wojskowych w Bornem 
Sulinowie; 

− 1 – 3 września br. Euroregionalne Mistrzostwa Strażaków Płetwonurków w Bornem 
Sulinowie; 

− Forum wrzosowe; 
− 9 września br. dożynki gminne w Łącznej; 
− plener artystyczny; 
− Święto pieczonego ziemniaka w Liszkowie; 
− Międzynarodowe Zawody Modeli Pływających i Motorowodne eliminacje Mistrzostw 

Polski; 
− 23 września br. jesienne porządkowanie Piławy; 
− w weekendy ogródki muzyczne w Bornem Sulinowie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy świetlice wiejskie będą nieczynne w niedziele. 
 
Burmistrz Gminy odpowiedział, że godziny otwarcia zależą od decyzji Rady Sołeckiej. 
 
Głos zabrał Dyrektor Ośrodka Kultury w Bornem Sulinowie, który wyjaśnił, że każdego 
pracownika obowiązuje kodeks pracy więc jeżeli świetlicowa będzie pracowała w niedzielę to 
musi otrzymać 2 dni wolne w tygodniu. Zapewnił, że nie widzi żadnego problemu w tej 
sprawie. 
 
Ad. 8 
 
Głos zabrał Burmistrz Gminy i zauważył, że zostało przedstawionych radnym bardzo dużo 
materiałów, ale nie ma informacji o wynikach szkół. Burmistrz poprosił o pozwolenie 
przedstawienia prezentacji multimedialnej przez wszystkich dyrektorów szkół. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej wyraził zgodę na przedstawienie prezentacji multimedialnej. 
 
 
Po zakończeniu prezentacji Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za ich 
przygotowanie i omówienie. 
 
Ad. 9. 
 
Podjęcie uchwał. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali narad jest 10 radnych. 
 
9.1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy wydania opinii  
o projekcie uchwały Rady Powiatu Szczecineckiego w sprawie podziału Powiatu 
Szczecineckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów i granic oraz liczby radnych 
wybieranych w tych okręgach w wyborach do Rady Powiatu Szczecineckiego. Dodał, że 
Komisja Budżetowo-Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała uchwałę. Opinia Komisji 
Budżetowo-Gospodarczej stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/392/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu Szczecineckiego  
w sprawie podziału Powiatu Szczecineckiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich numerów 
i granic oraz liczby radnych wybieranych w tych okręgach w wyborach do Rady 
Powiatu Szczecineckiego została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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9.2  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy rozpatrzenia skargi 
na działania Burmistrza Gminy Borne Sulinowo. Dodał, że skargą zajmowała się Komisja 
Rewizyjna Rady Miejskiej, która uznała skargę za bezzasadną.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/393/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Burmistrza Gminy Borne Sulinowo 
została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
9.3 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia 
Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Borne Sulinowo. Dodał, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza oraz Komisja ds. Oświaty i Kultury wydały pozytywne opinie. Opinia Komisji 
ds. Oświaty i Kultury stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/394/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 
socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Borne Sulinowo została podjęta 
i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
9.4 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy zasad zbywania 
nieruchomości położonych na terenie miasta Borne Sulinowo na cele mieszkaniowe oraz 
stosowania bonifikat od ceny tych nieruchomości. 
 
Burmistrz Gminy poinformował, że radni w dniu dzisiejszym otrzymali poprawiony projekt 
uchwały, w którym zawarto dwie poprawki wniesione przez komisje Rady Miejskiej. 
Poinformował, że wprowadzono zapis, że bonifikata dotyczy tylko miasta Borne Sulinowo 
oraz, że nabyć można ten lokal po upływie 5 lat od dnia przyznania lokalu mieszkalnego. 
Wyjaśnił, że trzeciej uwagi Komisji nie uwzględniono ponieważ wynika bezpośrednio  
z ustawy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/395/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie zasad zbywania nieruchomości położonych na terenie miasta Borne 
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Sulinowo na cele mieszkaniowe oraz stosowania bonifikat od ceny tych nieruchomości 
została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
9.5  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego 
nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonych w miejscowości Łubowo. 
Dodał, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/396/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości 
położonych w miejscowości Łubowo została podjęta i stanowi załącznik nr 13  
do protokołu. 
 
9.6 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego 
nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonych w miejscowości Juchowo. 
Dodał, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/397/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości 
położonych w miejscowości Juchowo została podjęta i stanowi załącznik nr 14  
do protokołu. 
 
9.7 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego 
nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonej w miejscowości Liszkowo. 
Dodał, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/398/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości 
położonej w miejscowości Liszkowo została podjęta i stanowi załącznik nr 15  
do protokołu. 
 
 
 



 10 

9.8 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy nieodpłatnego 
nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości położonej w miejscowości Jeleń. Dodał, 
że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/399/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Borne Sulinowo nieruchomości 
położonej w miejscowości Jeleń została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
9.9 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy oddania  
w użytkowanie wieczyste nieruchomości stanowiących własność Gminy Borne Sulinowo. 
Dodał, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/400/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Borne Sulinowo została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
9.10 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. Dodał, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/401/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 
została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
9.11 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy zbycia 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo. Dodał, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
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- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXXIV/402/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej własność Gminy Borne Sulinowo 
została podjęta i stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
9.12 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy wprowadzenia 
zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2006 rok. Dodał, że Komisja Budżetowo-
Gospodarcza zaopiniowała projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 9 radnych, 
- 1 radny wstrzymał się od głosu 
- głosów przeciwnych nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/403/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Borne Sulinowo na 2006 rok 
została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
9.13 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy likwidacji zakładu 
budżetowego – Ośrodka Sportu i Rekreacji w Bornem Sulinowie. Dodał, że Komisja 
Budżetowo-Gospodarcza oraz Komisja ds. Oświaty i Kultury zaopiniowały projekt uchwały  
pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 

 
Uchwała Nr XXXIV/404/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Ośrodka Sportu i Rekreacji  
w Bornem Sulinowie została podjęta i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
9.14 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany nazwy  
i statutu samorządowej instytucji kultury Gminy Borne Sulinowo działającej pod nazwą 
„Ośrodek Kultury w Bornem Sulinowie”. Dodał, że Komisja Budżetowo-Gospodarcza oraz 
Komisja ds. Oświaty i Kultury zaopiniowały projekt uchwały  pozytywnie. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały: 

- za głosowało 10 radnych, 
- głosów przeciwnych i wstrzymujących się  nie zgłoszono. 
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Uchwała Nr XXXIV/405/2006 Rady Miejskiej w Bornem Sulinowie z dnia 28 czerwca 
2006r. w sprawie zmiany nazwy i statutu samorządowej instytucji kultury Gminy Borne 
Sulinowo działającej pod nazwą „Ośrodek Kultury w Bornem Sulinowie” została 
podjęta i stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
 
Ad. 10. 
 
Interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłoszono. 
 
Ad. 11. 
 
Burmistrz Gminy poinformował, że będzie prosił Radę o zwołanie sesji nadzwyczajnej  
na wniosek w związku z upływem w dniu 10 lipca 2006 r. terminu wywieszenia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Łubowo. Dodał,  
e uchwalenie tego planu jest podyktowane chęcią skrócenia i tak już długiego terminu 
proceduralnego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Sesja odbędzie się w tej sytuacji  
w pierwszej połowie lipca na wniosek Burmistrza. 
 
Ad. 12. 
 
Po tym Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął sesję. 
 
Sesja Rady Miejskie trwała do godz. 15.30. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
Marta Sowa 
 
 


